
Verksamhetsberättelse för Holms Byalag 2020 

 

Styrelsen har under året bestått av:  

Inger Pehrson - Ordförande   Revisorer: 
Dick Olsson - Vice ordförande   Rolf Eriksson 
Louise Jönsson - Sekreterare   Göran Henrysson 
Jonas Lindahl- Kassör 
Andreas Händig - Ledamot 
Jonas Svensson - Ledamot   Valberedningen: 
Pernilla Eklöf - Ledamot   Daniel Göthlin 
Stefan Lönn - Ledamot   Pernilla Broberg 
Mikaela Pettersson - Ledamot     
David Jerfström - Suppleant 
Christine Lempe - Suppleant 
 

 
Medlemsantal  

Under året har 157 familjer betalt medlemsavgift som varit 150 kr per hushåll. 
 
Ekonomi  
Se separat redovisning 
 
Styrelsemöten 
Styrelsen har under året haft 4 möten ( 25/2, 3/3, 24/3, 12/12)  samt digitala diskussioner och 
beslut 
 

Årsmöte 

Årsmötet hölls den 25 februari på Lizzies Café. Representant från LIFVS informerade om 

vad en LIFS-butik är med anledning av att Byalaget verkade för en dygnet runt-öppet 

livsmedelsbutik i Holm. I samband med detta höll Byalaget årsmöte och bjöd på semlor och 

det var en ganska god uppslutning.  

 

Aktiviteter 
På grund av rådande omständigheter gällande Covid-19 har så gott som alla planerade 
aktiviteter fått ställas in: Valborgsmässoafton, Loppis, Midsommarfirande, golftävlingen 
Holms Invitational, cykelfest och Halloween. Alla hade som vanligt haft möjlighet att lämna 
grenar och ris till brasa vid tennisbanan och styrelsen samlades veckan efter Valborg och 
eldade upp detta. 
 

• Julgransplundring 10/1 
 

• Påskäggsjakt gick att genomföra och det var hela 81 barn som letade godisägg i 
Varan på påskafton. 
 

• Holm har fått en mycket fin LIFVS- butik som öppnades under året och som blivit en 
stor tillgång för oss alla.  
Styrelsen bedrev ett aktivt arbete med olika kommunkontakter och dialog med LIFVS-
företrädare för att möjliggöra en placering av en butik i Holm.  
Butikschefen Hanna Ortlieb, LIFVS medverkade vid byalagets årsmöte med 
information.  
Styrelsen har medverkat vid öppning respektive vid 100-dagars jubileum, i det senare 
fallet med tipsfrågor om Holm. 



 

• Styrelsen har varit i kontakt med kommunen gällande trafiksäkerhet i och runtomkring 
Holm. 
 

• Styrelsen har skött underhåll av utegymmet och upprepade gånger kontaktat 
leverantören gällande ett defekt redskap. 
 

• Styrelsen har avgett yttrande gällande Framtidsplan 2050 och planerad ny 
bebyggelse i Holm med bland annat upprepat önskemål gällande belysning 
cykelbanan mot Kärleken 
 

• Styrelsen har kontaktat kommunen gällande den kommunägda fastigheten, Halmstad 
Holm 2:3 söder om tennisbanan för att möjliggöra nyttjande av del av fastigheten för 
önskade ändamål.  
En enkät delades ut till boende i Holm och spreds via Facebook gällande önskemål 
om vad ytan skulle användas till.  
Vanligaste önskemålet var skatepark, cykelstig och grillplats.  
Här finns även en övergiven boulebana som kan återställas. 
 

• Familjen Olsson ordnade även i år så att byn hade en gran med belysning kring jul- 
nyårs- och trettonhelgerna. Den var placerad bredvid Holmskylten vid infarten till 
Holm och det gav ett trevligt intryck.  
Gräsklippning har ombesörjts av Ernst Abrahamsson respektive Mats Gustavsson på 
uppdrag av Byalaget.  

 
 
Hemsida  
Byalaget har en egen hemsida med aktuell information.  
Hemsidesadress är www.bylaget.se.  
 
Facebook 
Byalagets facebookgrupp används flitigt för olika slags information som berör Holmaborna. 
Byalaget har också en särskild webbplats för en loppis – Holms Loppis (köp- och 
säljannonser) som är väl använd.  
 
 
Tack! 
Styrelsen vill varmt tacka alla som på olika sätt medverkat i Byalagets arbete till gagn för ett 
trivsamt Holm. 
 
 
Holm den 6 mars 2021 

 
 
Inger Pehrson   Dick Olsson          Louise Jönsson 
Ordförande    Vice ordförande        Sekreterare 
 
Jonas Lindahl  Pernilla Eklöf         Andreas Händig 
Kassör 
    
Stefan Lönn         Mikaela Pettersson                   Jonas Svensson
  
David Jerfström  Christine Lempe 
Suppleant    Suppleant 
 

http://www.bylaget.se/

